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Nova predsednica nadzor-
nega sveta Luke Koper Alen-
ka Žnidaršič Kranjc innjena
namestnica Sen Twrdy bos-
ta morali zajeziti politično lo-
mastenjepo Luki Koper. Ato
nebo preprosto: stranka SD
naj bi že razmišljala, da bo zah-
tevala odstop nadzornikov So-
da, če v Luki ne odstavijo Mi-
šica. Naj Mišic ostane ali gre -
obojebo politična odločitev,
za posel pa je dolgoročno dob-
ra samo ena od njiju.

Gašpar Gašpar Mišic, nekda-
nji državni sekretar v kabinetu
predsednice vlade, ima v nadzor-
nem svetu (NS) podporo pred-
stavnikov zaposlenih in pred-
stavnice mestne občine Koper.
Glavna Mišičeva zaveznika sta
župan Kopra Boris Popovič in
župan Ljubljane Zoran Jankovič.
Podpora predstavnikov kapitala
v NS pa menda ni tako enoznač-
na, čeprav so v Popovičevem ta-
boru prepričani, daga NS podpi-
ra. Po oktobrski izredni skupšči-
ni Luke Koper, Id je bila sklicana
z namenom imenovanja nadzor-
nikov, ti pa naj bi pozneje zame-
njali Mišica, je kazalo, da bo Mi-
šica teže zamenjati, kot gaje bilo
imenovati. Je zdaj še vedno tako
trdno v stolu?
Vroč kostanj
Če bo Mišic kljub novim nadzor-
nikom ostal na čelu Luke, je po
naših informacijah precej verje-
tno, da bodo v SD zahtevali za-
menjavo nadzornega sveta So-
da, ki ga vodi Samo Lozej. Ta

pravi, da to možnost težko ko-
mentira. »Dejstvo je, daje vla-
da lastnik in vlada se lahko od-
loči, kakorkoli želi,« meni Lozej.
Spomnimo, Lukšič je po ime-
novanju Mišica dejal, da imajo
»vroč kostanj zdaj v roki upra-
va Soda in njegovi nadzorniki«.
Na Sodu pod vodstvom Tomaža
Kuntariča pa pravijo: »Od nad-
zornega sveta pričakujemo, da s
skrbnostjo vestnega in poštene-
ga gospodarja celostno prouči
vse vidike odločitev prejšnjega
nadzornega sveta.« Ob tem do-
dajajo, da bi šlo za kršitev dobre
prakse korporativnega upravlja-
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niso najbolj
evropski niti

poslovni. Za špediterje v regi-
ji je pomembno, da je Luka
konkurenčna.

■ Viktor Kastelic, Cargo-
partner

&" V poslovanju z
A*£^ Luko Koper ne
j&il opažamo niti

izboljšanja niti
poslabšanja

razmer. V kratkem
času ni mogoče doseči spre-
memb. Bo pa to, kar se doga-
ja zadnjih nekaj let, vplivalo
na poslovanje v prihodnje.
Če se bodo storitve poslabša-
le, se lahko hitro preselimo v
Trst ali na Reko.
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nja, ce bi Sod od nadzornikov
zahteval razrešitev uprave. Na-
ši viri na Sodu sicer ocenjujejo,
da naj bi se upravljavec državne-
ga premoženjabolj nagibalkMi-
šičevi razrešitvi.
■ Borut Vrviščar, Kuehne +
Nagel

Mišic dobi pogodbo ...
Nova predsednica nadzornega
sveta Alenka Žnidaršič Kranjc,
sicer predsednica zavarovalnice
Prva Group, bo z Mišičem predvi-
doma v petek podpisala pogod-
bo o zaposlitvi. V pogodbi ne bo
določbe o odpravnini v primeru
predčasnega prenehanja ne gle-
de na razlog, plača pa bo okoli
pet tisoč evrov neto oziroma 11
tisoč evrov bruto. »Nove nadzor-
nike sem prepričal s svojim pod-
jetniškim razmišljanjem,« nam je
včeraj dejal Mišic.

Kadrovska komisija nadzorne-
ga sveta bo v tednu dni pripra-
vila poziv za izbor članov upra-
ve družbe, iščejo strokovnjaka
za pristanišča. Mesto enega čla-
na je nezasedeno že od junijala-
ni, član uprave za finance Mar-
ko Rems paje prejšnji mesec dal
odstopno izjavo. Spomnimo,
delničarji so na skupščini izgla-
sovali odločanje na štiri oči.
...in tudi čas
Kot smo napovedali ob skupšči-
ni, bodo nadzorniki predsedni-
ku uprave dali čas, čepravje nje-
govo imenovanje povečalo na-
petosti v Luki ter med Luko in
državo. Neuradno naj bi Miši-
ču postavili jasne operativne,
tehnične in finančne cilje ter jih
spremljali.
Odgovorov nove predsednice
NS nam včeraj ni uspelo dobiti.
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